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W nowiqzaniu do moich wczeiniejszych trzech interpelacji
/ostatnio 11.07.20L7r./w kt1rych to zabiegam o budowq chodniko oraz w
imieniu mieszkartc6w ul. tubnej zwracom siq z uprzejmq proibq o
zobezpieczenie Srodk6w finansowych /przy nojbriiszej zmianie bud2etu miosto
w dniu 24'10.2077r./ w wysokoici ok. s0 tys. zr. na dokoriczenie zadanio uiqtego
w tegorocznym budiecie miasta wtoctowek zwiqzonego z budowq chodnika
wzdlut ul. rubnej po prawej stronie w kierunku ut. wiejskiej od prowieckrej
4A,48 do ul. Lubnej 6c wlqcznie.

Zodanie jest uwzgrqdnione w budiecie miasto 2077 roku i posiada wykonanq
d o ku m e ntacj e p roj e ktowo - b u d ow I o n q, po zw o I e n ie n a b u d owq, koszto rys,
ogloszony przetorg na udzielenie zam6wienia publicznego w/w zadonio i
wszystkie inne niezbqdne uzgodnienia.

W powyiszej sprawie wystqpowoli do pana prezydento mieszkoticy podczas
spotkania z Panem prezydentem w dniu 16.05.2077r.

Obecnie w/w chodnik wzdlu2 ul. tubnej wyglqda bordzo ile o raczej nie mo
wcole chodnika dzieci i mieszkahcu chodzq po ziemi, gruncie brnqc po dziurach,
kaluiach i nier6wnolciach. w tej sprawie zgroszarem panu kirkakrotnie prolbq o
realizacje w/w chodnika i otrzymalem od pona odpowiedzi,2e w/w chodnik
bqdzie na pewno wykonony w tym roku.

Dlotego te2 bordzo proszq pano prezydenta o uwzglqdnienie proiby
mieszkaric6w, kt6rzy do pano wystqpiri 12.05.2017r o budowg tego2 chodniko i
dotrzymanie obietnicy zto2onej na pli_mie._

Z powa2aniem


